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ZAPISNIK 

S 42. SJEDNICE VMO ŠKURINJSKA DRAGA 
 
 

42. sjednica VMO Škurinjska draga  održana je 20. 1. 2010. (srijeda) s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Škurinjska draga, Porečka 94. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Nada Kegalj, predsjednica VMO 
- Rajko Ban, zamjenik predsjednice VMO 
- Milan Mandić, član VMO 
- Ognjen Crnković , član VMO 
- Perica Šunjić, član VMO 
- Dragana Ivošević, tajnica MO 
 
 
 
Usvajanje zapisnika sa 41. sjednice Vijeća MO Škurinjska draga 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 
  
1. IZVIJEŠĆE O RADU VMO ZA 2009. GODINU 
2. AMANDMANI PGS-A O GRADSKIM ČETVRTIMA 
3. PRIJAVA NA NATJEČAJ NAJ ONLINE 
4. PRIMJEDBE NA AUTOBUSNU LINIJU 4A 
5. KOREKCIJA PROGRAMA RADA ZA 2010. GODINU IZ PODRUČJA SPORTA 
 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 
 
Nada Kegalj  pročitala je tekst koji je predložila kao izvještaj Vijeća za 2009. godinu. U njemu su 
nabrojane sve aktivnosti koje je Vijeće provodilo u prethodnoj godini. Nakon diskusije donijet je  
 
 
Zaključak 
  
Izvješće o radu Vijeća Mjesnog odbora Škurinjska draga se prihvaća. 
 
 



  

      
AD 2  
 
Nada Kegalj izvijestila je članovi Vijeća o sastanku kojem je prisustvovala u gradskoj vijećnici na 
temu amandmana koje je predložila stranka PGS a njihova je suština osnivanje 8 gradskih četvrti 
o kojima su vijećnici i ranije diskutirali. Jedinstveni stav toga skupa je da je osnivanje četvrti 
nepotrebno, bilo bi skupo i ne bi služilo svrsi. 
Predsjednica je izvijestila o prezentaciji Strateške i konfliktne karte buke cestovnog i pružnog 
prometa za grad Rijeku.  
 
Zaključak: 
 
Informacije su primljene na znanje a po pitanju amandmana PGS-a vijećnici MO su 
suglasni sa stavom ostalih mjesnih odbora.  
 
 
AD 3 
 
Predsjednica je obavijestila da je prijava na natječaj za Naj online grada Rijeke ispunjena i 
poslana, zato što Mjesni odbor ispunjava sve uvjete natječaja, a rok za prijavu bio je 15. siječanj.  
 
 
Zaključak: 
 
Informacija je primljena na znanje. 
        
 
AD4. 
 
Predsjednica je izvijestila da se u dogovoru s predstavnicima Stranke umirovljenika sa ovog 
područja prikupljaju primjedbe (koje se uglavnom odnose na trasu prometovanja) vezane uz 
uvoñenje  autobusne linije u Ulicu Rastočine,  Kada se one prikupe i dostave u tajništvo Mo-a, 
one će se službeno uputiti na adresu Autotroleja.  
 
 
Zaključak: 
 
Vijeće je suglasno da se svi zahtjevi grañana objedine i proslijede  Autotroleju. 
 
 
AD 5 
 
Predsjednica je izvijestila da su sredstva  za potrebe sporta smanjena. Tako je Vijeću za potrebe 
sporta od Odjela gradske uprave za sport umjesto traženih 3.500,00 kuna odobeno 2.600,00 pa  
je program rada za područje sporta potrebno korigirati i uskladiti s odobrenim iznosom. Ona je 
pročitala korigirani program sportskih aktivnosti za 2010. godinu 
 
Zaključak: 
Vijeće prihvaća korigirani Program rada za 2010. godinu iz područja sporta 
  
 
        
 
     
 
 

 
 
 
Sjednica je završila u 20:30 sati. 
 



  

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednca VMO Škurinjska draga: 
 

               Dragana Ivošević                       Nada Kegalj 
 
 
 

 

 
 
 


